
Protokół nr 3/2024 

Posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

z dnia 15.05.2024r. 

Obecni: 

1. Przewodniczący komisji: Krzysztof Paloc  

2. Z-ca przewodniczącego: Mirela Bura 

3. Członek komisji: Brzdęk Daria  

4. Członek komisji: Lankocz Artur 

5. Członek komisji: Lazar Justyna 

6. Członek komisji: Maciuga Rafał  

7. Członek komisji: Małek Krzysztof 

8. Członek komisji: Smołka Janusz 

9. Członek komisji: Wawrzyczny Piotr 

10. Członek komisji: Zbroja Stanisław 

11. Zastępca Wójta Gminy Gorzyce: Kurasz Daniel 

 

Plan posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu na 2024 rok, 

przyjętego na Sesji w dniu 29.01.2024r. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1 Przewodniczący Krzysztof Paloc powitał członków komisji oraz 

przybyłych gości. 

Ad. 2 Przewodniczący Krzysztof Paloc odczytał porządek posiedzenia.  

     Ad. 3 Przewodniczący przystąpił do odczytania planu pracy komisji na 2024 

rok z dnia 29.01.2024, gdzie wszyscy obecni brali czynny udział w dyskusji i byli 



zgodni co do każdego punktu planu pracy. Po przeanalizowaniu wszystkich 

punktów planu pracy, radna Justyna Lazar wyszła z propozycją dodania punktu: 

Współpraca z Dyrektorem Gminnej Biblioteki Publicznej w Gorzycach. 

Radny Małek zapytał o stan czytelnictwa. W odpowiedzi usłyszał, że z frekwencją 

czytelników jest dobrze, mimo że teraz jest okres przed remontem i 

przeprowadzką do nowej siedziby biblioteki w Rogowie (ok. 28 000 książek) więc 

dużo książek jest spakowanych i liczba czytelników nieco zmalała, nadal jest 

około 1000 czytelników.  

Radny Wawrzyczny zapytał Radną Lazar, czy te tysiąc czytelników to są wszyscy 

czytelnicy w naszej gminie. Odpowiadając na to pytanie, radna Justyna Lazar 

powiedziała, że to są tylko te osoby, które korzystają z biblioteki w Rogowie. 

Po dyskusji na temat bibliotek działających w naszej gminie przystąpiono do 

głosowania nad dodaniem punktu zaproponowanego przez radną Justynę Lazar.

  

Komisja przyjęła punkt jednogłośnie 10 głosami „Za” 

Do Planu Pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu dodano punkt 18 który brzmi: 

„Współpraca z dyrektorem Gminnej Biblioteki Publicznej w Gorzycach z siedzibą 

w Rogowie”. 

Ad 4. Wolne wnioski i zapytania.  

Krzysztof Paloc zapytał Zastępcę Wójta Daniela Kurasza o przedszkola, które 

będą czynne w okresie wakacyjnym. Odpowiadając na to pytanie Zastępca Wójta 

Daniel Kurasz powiedział, że przedszkola będą czynne tak jak w ubiegłym roku, 

lecz każde z nich będzie miało rotacyjnie po dwa tygodnie przerwy w ciągu 

wakacji. 

Radny Rafał Maciuga zapytał o stołówki w szkołach i zauważył, że w Rogowie jest 

catering. Czy przy termomodernizacji szkoły w Rogowie jest przewidziane jakieś 

miejsce na stołówkę. Zastępca Wójta Daniel Kurasz przyznał, że nie przewidują 

stworzenia stołówki w szkole i powiedział, że najlepszym rozwiązaniem będzie 



korzystanie z usług kuchni w przedszkolu w Rogowie. Radny Stanisław Zbroja 

zaproponował, aby przejść po szkole i znaleźć odpowiednie pomieszczenie na 

stołówkę i kuchnię. Zastępca Wójta Daniel Kurasz wyszedł z propozycją, aby radni 

wskazali lokalizację stołówki i kuchni, które będą spełniały odpowiednia warunki 

i będą zgodne z obowiązującymi przepisami, a gmina pochyli się nad propozycją. 

Radny Stanisław Zbroja zapytał o gimnastykę korekcyjną w szkołach naszej 

gminy. W odpowiedzi od Pana Kurasza usłyszał, że szkoły realizują gimnastykę 

korekcyjną według potrzeb. Radny Stanisław Zbroja poprosił Zastępcę Wójta o 

przekazanie dyrektorom szkół, aby oni poinformowali rodziców uczniów o 

realizacji prowadzenia zajęć z gimnastyki korekcyjnej w danej szkole. 

Innych wniosków ani zapytań nie było. 

Ad 5. Przewodniczący Krzysztof Paloc zakończył posiedzenie Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu.  

                                                                                         

  Protokołował: Krzysztof Paloc – Przewodniczący Komisji 

  

 

 

 


